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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  6 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
  
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 04/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 12 de març de 2012 
Horari: de 19.31 a 20.18 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu de Barberà 
 
 
Assistents 
 
Montserrat Capdevila Tatché, presidenta 
Jesús Lafuente Gutiérrez, vocal del PSC 
Pilar Pueyo Ruiz, vocal del PSC 
Juan Manuel Poyatos Suárez, vocal del PSC 
Luis Rosal Martínez, vocal del PP 
Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV de Campoamor 
Andrés Montávez Gómez, vocal de les entitats culturals 
Taoufik Ezzouak Ghazal, vocal de les entitats culturals 
José Antonio Villarreal Benavides, vocal de les entitats esportives 
Susana Ruiz Espinosa, vocal de les entitats esportives 
Joan Gasull i Embid, vocal de les entitats juvenils 
Mohamed Eddabouzi, vocal del grup altres entitats 
Raquel Alcaide Lozano, representant de CIU (5%) 
Marta Fuentes Domingo, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Àngel Muñoz Aperador, coordinador del Districte 6 
Marta Barrera Pujol, responsable del Programa de Voluntariat  
Cristina Muñoz Cañadas, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Anna López Muñoz, vocal de l’AV de la Creu de Barberà 
Antonio Cuevas Cerrillo, vocal de l’AV d’Espronceda  
Josep Guàrdia Anglés, vocal de les entitats de gent gran  
Pedro Sánchez Martínez, vocal de les entitats esportives 
Moisés Morales Ruiz, vocal de les entitats educatives 
Gabriela Jiménez Álvarez, vocal de les entitats de comerciants 
José Luís González Jiménez, vocal dels centres d’ensenyament 
Sagrario Quiñones Ruiz, vocal dels Centres d’Atenció Primària 
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Excusen la seva absència: 
 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat  
Roberto Abril Antón, vocal del PSC 
Conxita Membrives Gabaldà, vocal de l’AV de les Termes 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació del Programa de Voluntariat –Sabadell Suma. 
3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament de 

Sabadell. 
4. Nomenament pendent dels representants en el Consell de Ciutat i Consell de Salut. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat 

Dona-Home, Educació i Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió.  
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La Sra. Montserrat Capdevila dóna la benvinguda als vocals i a les persones que hi 
assisteixen com a públic. Informa que s’ha produït un canvi en la tècnica de Territori, ens 
deixa la Marta Fuentes com a conseqüència d’haver aprovat oposicions i ocupar un nou 
càrrec com a tècnica d’equipaments i el seu lloc l’ocupa Cristina Muñoz, que ve del 
departament d’Ocupació de Via Pública. Demana als vocals de deixar el punt 1 per a més 
endavant i començar pel punt 2. S’inicia la sessió en el punt 2. 
 

 
2. Presentació del Programa de Voluntariat –Sabadell Suma 

 
La Sra. Montserrat Capdevila presenta la Sra. Marta Barrera, cap del Programa de 
Voluntariat Sabadell Suma. A continuació cedeix la paraula a la Sra. Marta Barrera.  
 
La Sra. Marta Barrera explica que l’objectiu del Programa és fomentar el voluntariat a la 
ciutat de Sabadell, informar, assessorar i orientar la ciutadania i les entitats en el fet 
voluntari i coordinar i sumar esforços entre les entitats i l’Ajuntament de Sabadell en la 
promoció del voluntariat. També són objectius de Sabadell Suma donar visibilitat i 
reconeixement social a l’acció voluntària feta per les entitats com a expressió de 
ciutadania activa, reforçar i potenciar la feina des de les entitats i el seu voluntariat, 
aportar instruments i recursos formatius per millorar els coneixements i aptituds dels 
voluntaris i les entitats i ampliar el nombre de voluntaris i obrir-lo a nous perfils.  
 
Com es fa? Qualsevol entitat que tingui interès a disposar de voluntaris es pot posar en 
contacte amb Sabadell Suma. En aquest programa es fan entrevistes als ciutadans que 
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volen ser voluntaris per estudiar el seu perfil i intentar coordinar-los amb les entitats que 
més s’adeqüin al seu perfil i necessitin voluntaris, de forma que es deriven a les entitats 
aquelles persones interessades en fet voluntariat en funció de les necessitats de 
l’entitat. Així mateix, també es fa assessorament a les entitats per al desenvolupament 
del seu programa de voluntariat, tant en l’elaboració del seu pla de voluntariat com en 
dubtes sobre procediment o documentació, i se’ls posa en contacte amb altres entitats 
de la ciutat que ja han creat programes de voluntariat per tal de que puguin contrastar 
les seves experiències i formes de treball. També es dóna formació a la ciutadania que 
estigui interessada en fer-se voluntaris. 
 
S’incorpora a la sessió la Sra. Raquel Alcaide Lozano, vocal de CiU 
  
Què més es fa? Des de Sabadell Suma es fa informació, difusió i sensibilització del fet 
voluntari a través del Programa A bona hora de Ràdio Sabadell o d’accions de suport a 
campanyes de captació de voluntariat. La difusió resulta molt important. En aquest 
sentit, des de l’any 2010 hi ha en funcionament una web de Sabadell Suma 
(www.sabadell.cat/sabadellsuma) on s’inclouen les crides de voluntariat, és a dir, les 
demandes de les entitats de la ciutat, així com un apartat on el ciutadà pot inscriure’s 
per fer-se voluntari i se li dóna dia i hora per fer l’entrevista. En aquest web també  
s’informa de les subvencions a les quals es pot accedir, ja siguin públiques o privades. 
Es mostren diverses crides del web Sabadell Suma a títol d’exemple, com la Marató de 
Donació de Sang. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila comenta que el procés és similar a la campanya que es 
va fer per captar voluntaris per al Rebost Solidari i que és molt apropiat sobretot per la 
gent gran, ja que disposa de més temps. 
 
S’incorpora a la sessió el Sr. Juan Manuel Poyatos, vocal del PSC, i el Sr. Juan Egea, 
vocal de l’AV de Campoamor. 

 
Es dóna pas a un torn de preguntes. 
 
El Sr. Andrés Montávez, vocal representant d’entitats culturals, mostra interès a saber 
quan serà la campanya de la Marató de Donació de Sang. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila informa que la crida està feta per al proper dia 27 de març 
al Casal Pere Quart. 
 
El Sr. Antonio González, convidat, demana quines entitats hi estan adherides. 
 
La Sra. Marta Barrera explica que totes les de la ciutat. 
 
El Sr. Antonio González, convidat, demana qui pren la iniciativa en el procés. 
 
La Sra. Marta Barrera respon que totes dues bandes i que actualment s’estan 
entrevistant més de 8-10 persones a la setmana. 
 
El Sr. Mohamed Eddabouzi, vocal representant d’altres entitats, demana si en la 
formació que´s’imparteix hi ha diversos nivells. 
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La Sra. Marta Barrera respon que la formació és bàsica, s’informa dels límits, els drets i 
deures i dels conceptes globals, i és l’entitat la que acaba de formar al voluntari en les 
qüestions específiques, ja que hi ha molta casuística entre les diferents entitats.  
 
El Sr. Antonio González, convidat, comenta que ja s’ha fet alguna actuació de voluntaris 
al riu Ripoll i al Parc Central en el passat, però es queixa de l’estat actual del Parc 
Central i comenta que hi ha feina per tot arreu i que caldria una bona actuació tant al 
Parc Central com al Ripoll o a la Salut. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila explica que només fa falta proposar-ho i que és molt 
important el lideratge de les entitats. 
 
El Sr. Taoufik Ezzouak, vocal representant de les entitats culturals, comenta que és 
voluntari al Rebost Solidari i a altres dues entitats, que aquesta tasca és molt 
reconfortant i posa de manifest que falten voluntaris. 
 
A continuació es passa al punt 1 de l’ordre del dia. 
 
 

1. Aprovació de les actes anteriors 
 

El Sr. Andrés Montávez, vocal representant d’entitats culturals, manifesta en relació al 
punt dos de l’acta que ha comprovat que no són 10 minuts sinó que són 15 minuts els 
que estan parats els autobusos a la primera parada del C. Leonardo da Vinci. 

 
La Sra. Montserrat Capdevila comenta que no es tracta de cap esmena. 

 
Acord:  S’aprova l’acta de la sessió 3/2012 per unanimitat. 
 
A continuació es passa al punt 3 de l’ordre del dia. 
 
S’incorpora a la sessió el Sr. Joan Gasull, vocal representant d’entitats juvenils. 
 
 

3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament de 
Sabadell 
 
La Sra. Montserrat Capdevila passa a explicar que el passat mes de febrer el Ple 
Municipal va aprovar una moció a favor de racionalitzar, simplificar i facilitar els tràmits 
que els ciutadans i qualsevol empresa i organisme porti a terme davant de l’Ajuntament. 
 
Aquesta moció aprovada per majoria reforça la línia de treball de l’actual equip de 
govern, que ja ha treballat sota aquestes directrius a l’hora de plantejar l’organització 
del cartipàs municipal. 
 

� Les llicències d’activitat s’han situat a promoció econòmica. 
� S’ha posat  en marxa la finestreta única municipal empresarial. 
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� S’ha creat el programa d’innovació i planificació, amb l’objectiu d’implantar 
processos de simplificació en la gestió interna i externa per tal de facilitar 
la relació de la ciutadania amb l’Ajuntament i a l’hora reduir costos per a 
l’Ajuntament i per als ciutadans. 

 
Facilitar i simplificar l’accés de la ciutadania a l’Ajuntament preocupa i ocupa a l’Alcalde 
des de fa temps i per això ja a l’anterior mandat hi va haver accions en aquesta línia. La 
més recent és del novembre del 2010 on al Ple es va aprovar la modificació 
d’ordenances i reglaments per adaptar-se a la Directiva de Serveis –Bolkenstein) el que 
ha significat, entre d’altres coses, passar de 22 a 12 ordenances. 
 

� 7 noves ordenances: seu electrònica, circulació, guals, publicitat, etc. més 
àgils  

� 5 ordenances modificades per incorporar els canvis cap a declaració 
responsable i comunicació prèvia, per tant, amb l’eliminació de 
l’autorització  

� Derogació de 10 ordenances 
 
La posada en marxa de la seu electrònica, un dels grans objectius organitzatius de 
l’Ajuntament, és un projecte que clarament va en la direcció de simplificar. A tall 
d’exemples algunes dades il·lustratives: Actualment es poden fer 110 tràmits telemàtics 
i 29 són de  resolució immediata. 
 
Millorar per simplificar i  facilitar sí, però cal també tenir en compte: 
 

� l’administració no pot perdre la seva obligació de ser transparent i equitativa, i 
que s’ha de donar compliment a tots els paràmetres. En aquest sentit, 
l’Ajuntament sempre ha estat molt diligent i com a tal ha obtingut el premi 
de Transparència internacional. 

� alguns dels tràmits o protocols de relació amb l’administració venen reglats 
per instàncies superiors  

� hi ha tràmits i procediments que requereixen de la intervenció conjunta de 
vàries administracions. 

 
En aquests procés de millora és important conèixer l’opinió de la  societat civil. Per 
avançar en la bona línia cal que la ciutadania ens ajudi amb la seva opinió i la seva 
percepció. Per això es demana la col·laboració dels membres del Consell. 
 
Ben aviat es rebran uns fulls amb el llistat dels tràmits que cal fer a l’Ajuntament. 
 
Caldria que els membres del Consell donessin la seva opinió sobre com millorar-los. 
 
S’analitzaran totes les respostes i suggeriments que ens arribin dels diferents consells 
de districte, dels consells sectorials i dels consell de ciutat. I a partir de l’anàlisi podrem 
saber quin són els punts que generen més entrebancs en la relació amb l’Ajuntament. 
 
El calendari concret de treball és el següent: 
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� Març: trametre electrònicament als consells participatius existents (consells 
de districte, consells sectorial i consell de ciutat) el llistat de tràmits per 
a que presentin propostes en la línia de simplificació. 

 
� Abril: treball dels diferents consells participatius 
 
� Maig: presentació per part dels consells de les propostes concretes 
 
� Juny: elaboració del document resum de totes les propostes rebudes i 

lliurament a la Comissió Informativa d’Economia i Serveis Centrals 
 
� De setembre a desembre:  

- valoració de les propostes per part de la comissió de la moció (grups 
municipals i tècnics) 

- retorn a la Comissió Informativa 
- retorn als consells participatius 
- implementació de les mesures acordades 
 

S’obre el torn de preguntes: no hi ha cap. 
 
S’incorpora a la sessió la Sra. Pilar Pueyo, vocal del PSC. 
 
 

4. Nomenament pendent dels representants en el Consell de Ciutat i el Consell de Salut 
 

La Sra. Montserrat Capdevila demana algun voluntari per fer de representant en el 
Consell de Ciutat o en el Consell de Salut que encara estan pendents de nomenar.  
 
El Sr. Antonio González, convidat, es mostra interessat en presentar-se com a voluntari 
per ser el representant del Consell del Districte 6 en el Consell de Salut.  
 
La Sra. Montserrat Capdevila, després de demanar si algú està en contra d’aquest 
nomenament, el proposa provisionalment com a representant en aquest consell 
sectorial. 
 
Resta pendent de nomenament el representant del Consell de Ciutat. 

 
 

5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat 
Dona-Home, Educació i Consell de Ciutat 

 
La Sra. Susana Ruiz, representant al Consell d’Esports, informa que en la darrera 
reunió es va fer la presentació de vocals i es va parlar dels projectes, instal·lacions 
esportives i manteniment, i es va comentar que s’intentaria que hi hagués un aparell de 
reanimació a cada instal·lació però que no es podia garantir i es va demanar a les 
entitats la seva col·laboració per tal que entre aquelles que utilitzaven una mateixa 
instal·lació adquirissin aquest aparell. També es va informar sobre el projectes de 
l’Olímpica i el camp de Futbol de Torre-romeu. Es va escollir el representant pel Consell 
de Ciutat. Igualment es va informar de les beques i de que la Festa de l’Esport seria 
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possiblement el proper 26 d’abril. També es va comentar que fa poc es va organitzar el 
Campionat d’Espanya a les pistes d’atletisme i que s’intentaria fer més activitats a la 
pista per poder-la rendibilitzar. 
 
El Sr. Taoufik Ezzouak, representant del Consell d’Igualtat Dona-Home, comenta que 
no hi ha hagut cap reunió des de l’últim Consell. 
 
El Sr. José Luis González Jiménez, representant del Consell d’Educació, no es troba 
present.  
 
 

6. Comunicacions 
 
La Sra. Montserrat Capdevila explica que el Sr. Taoufik Ezzouak demana presentar el 
projecte de la comunitat musulmana Al-Huda Sabadell als membres del Consell, sense 
que hi hagi cap oposició. 

 
Cedeix la paraula al Sr. Taoufik Ezzouak, vocal representant d’entitats culturals, explica 
que volen presentar el projecte de l’entitat de la qual forma part on el que es pretén es 
que hi participin diverses entitats de la ciutat i del barri i realitzar moltes activitats amb 
joves, dones, nens i entitats, tant de caire religiós com cultural, però sobretot activitats 
culturals. La presentació del projecte serà el proper 28 de març i sol·liciten la presència 
de les entitats. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila demana si hi ha alguna pregunta pel Sr. Taoufik Ezzouak. 
No hi ha preguntes. 

 
A continuació, en resposta a la pregunta que va formular el Sr. Joan Gasull en la sessió 
anterior i que va quedar pendent de resoldre, sobre com quedaria el Pla de Barris 2012, 
la Sra. Montserrat Capdevila informa que la Generalitat no ha fet efectiva la seva 
aportació a despeses dels anys 2010 i 2011 i que ja ha anunciat que tampoc farà 
efectiva l’aportació del 2012. Per la seva banda, l’Ajuntament ha fet efectiva la seva part 
de l’aportació a despeses, és a dir, el 50 %, tant al 2010 com al 2011 i ja té aprovada la 
del 2012. En conseqüència, en aquests moments l’Ajuntament està valorant les 
prioritats que bàsicament es centren en el personal tècnic que està gestionant els 
projectes socials i durant el 2012 només s’abordarà l’apartat que sigui possible assumir 
en l’àmbit social.  
 
Seguidament es passa a l’últim punt del dia. 

 
 
7. Torn obert de paraules 

 
La Sra. Susana Ruiz, representant del Consell d’Esports, demana que la resta de les 
entitats esportives li facin arribar les seves propostes per portar-les al Consell d’Esports.  
La Sra. Montserrat Capdevila comenta que si vol es podria convocar una reunió de 
treball amb totes les entitats esportives. 
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El Sr. Joan Gasull, vocal representant de les entitats juvenils, informa que en relació al 
tema de l’horari de les piscines, s’ha aconseguit que tot i que obrin a les 12 h, puguin 
deixar entrar abans (a les 11 h) als Casals d’Estiu. Igualment informa que queda 
pendent de solucionar el tema del preu d’accés dels casals d’estiu, ja que com a grup 
els surt més car que individualment amb un abonament. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila comenta que miraran si encara  no s’han aprovat els 
preus d’aquest any per passar la sol·licitud. 
 
El Sr. Juan González, convidat, comenta que li ha arribat la informació de que ja s’està 
trucant a algunes persones perquè vagin a visitar els pisos de la gent gran del c. de 
Diego Almagro. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila respon que els pisos no està previst que estiguin acabats 
fins a final d’any i per tant, no poden ser visitades, però des del Districte es consultarà 
quines informacions s’estan duent a terme i s’informarà en el proper Consell. 
 
 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 

La secretària delegada    Vist i plau 
       La presidenta 


